



Climb and Slide®

Welcome to
Climb and Slide!
مرحباً بكم في تسلق وتزحلق!



Developed with both children and their parents in mind, but designed purely for children, Climb and Slide is a fun, safe, and ingenious concept.

تمخضت فكرة "تسلق وتزحلق" مع أخذ الأطفال وأبائهم بعين الاعتبار ولكن تم تصميمها خصيصاً للصغار، لتوفر لهم مكاناً آمناً وممتعاً ومبتكراً للعب واللهو.

Offering a soft, vibrant, and creatively built zone reserved for children aged 12 and under, the concept offers parents a chance to shop at their leisure while their children enjoy the visual and educational constructs of the playground, under the watchful gaze of its certified staff.

تقدم "تسلق وتزحلق" منطقة خلقة مخصصة للأطفال ممن تتراوح أعمارهم بين 3-إلى 12 عاماً، حيث تسمح فكرة التصميم للأباء التسوق براحة بال واطمئنان بينما يستمتع أطفالهم بالسماط المرئية والتعليمية الخاصة بمنطقة الألعاب، تحت رقابة طاقم العمل المعتمد والمؤهل لذلك.





Climb and Slide



Climb and Slide: For Children, for Adults

تسلق وتزحلق: للصغار والكبار

For children, Climb and Slide offers children of all ages a play area which has been designed with imaginative play, social interactions, and the stimulation of the creative intellect in mind.

للصغار: تتيح "تسلق وتزحلق" للأطفال من كافة الأعمار فرصة الاستمتاع بمنطقة ألعاب تم تصميمها بأسلوب مبتكر وخالق، لتحفزهم على التفاعلات الاجتماعية وعلى تنمية ملكاتهم الإبداعية.

For adults, Climb and Slide offers them peace of mind and a touch of freedom in their day to browse, shop, or meet with friends at their leisure. Parents can even enjoy the rare luxury of heading to the cinema without worry! Thanks to the exacting safety and security standards implemented, and its highly trained and welcoming staff, Climb and Slide marries fun with safety, without compromise.



Climb and Slide®

للـكـبـار: توفر تسلق وتزحلق للكبار راحة البال وقدرأ كبيرأ من الحرية، بحيث يتسنى لهم التسوق أو التجول أو مقابلة الأصدقاء، وحتى التوجه إلى دار السينما دون قلق! فيفضل مقاييس الأمن والسلامة المتبعة، وكذلك كفاءة ومهنية طاقم العمل القائم على منطقة الألعاب، تجمع "تسلق وتزحلق" ما بين المرح والأمان في جميع الأوقات.



Vision and Values

الرؤية والقيم

The company's vision was to create a safe and fun zone for children, which allowed leisure time for children and parents simultaneously.

تمحورت رؤية الشركة حول إنشاء منطقة آمنة وممتعة للأطفال، تتيح لكل من الصغار والكبار الاستمتاع بأوقاتهم بالتزامن مع بعضهم البعض.

Its values are grounded in its understanding for the need for safety first and foremost, and its responsibility to care for, and entertain, its young, yet very important, clients.



Climb and Slide

تستند قيم الشركة على استيعاب أهمية وألوية الأمان والسلامة، وعلى مسئوليتها نحو رعاية الأطفال والترفيه عنهم باعتبارهم عملاء صغار غايةً في الأهمية.



Services

الخدمات

For ten minutes, or a few hours, Climb and Slide offers parents the luxury of being able to shop, lunch, or wander, child free.

تتيح "تسلق وتزلق" للآباء فرصة قضاء عشر دقائق أو بضع ساعات في التسوق أو التجول بحرية دون الحاجة لاصطحاب أطفالهم إلى الوجهة التي يقصدونها.

Children can be dropped off at any time during the playground's opening hours, and picked up again once the parents are ready to return home. Their parent's contact numbers are taken at drop-off to ensure that if the child needs to be picked up ahead of time, for whatever reason. While they are within the playground, the children are supervised at all times, but allowed to let their imagination and creativity run free.

بالإمكان ترك الأطفال في أي وقت بمنطقة الأطفال خلال أوقات العمل ثم العودة لاصطحابهم إلى المنزل. يتم الحصول على أرقام هواتف الوالدين عند الدخول ليتسنى الاتصال بهما عند الحاجة ولأي سبب من الأسباب. وأثناء وجود الأطفال بمنطقة الألعاب، تتم مراقبتهم ومتابعتهم طوال الوقت، مع الحرص على إطلاق العنان لخيالهم وإبداعهم ليستمتعوا بأوقاتهم.



Climb and Slide®

To find a Climb and Slide near you, or to request information on having a Climb and Slide on your property, please visit our website at www.climbandslide.com, email us at info@climbandslide.com, or head over to our Facebook page: www.facebook.com/climbandslide.

للاستفسار عن أقرب فرع لـ "تسلق وتزحلق" أو للتعرف على كيفية الحصول على ألعاب "تسلق وتزحلق" بموقعك، الرجاء زيارة بوابتنا الإلكترونية www.climbandslide.com أو مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني info@climbandslide.com أو زيارة صفحتنا على الفيسبوك www.facebook.com/climbandslide.

